

认证证书

科思美碧优蒂化妆品(南通)有限公司中国江苏省南通经济技术开发区新东路17号

经Intertek评估,符合以下GMPC要求: 东盟化妆品良好生产操作规范指引(2003)

认证范围

生产一般液态单元,包括啫喱类、护发清洁类和护肤水类 生产膏霜乳液单元,包括护发类和护肤清洁类

Authorized by

发证日期: Jul 27, 2017

有效日期: Jul 26, 2020

证书编号:SZ1707E5





Certification Administration Centre
Intertek Testing Services

贴上标志 初次审核

首次年度评审

贴上标志

贴上标志 二次年度评 宙

初次审核及每次年度评审合格后,证书上会 附有 Intertek 激光标志,以证明证书有效。



Certificate of Registration

COSMO BEAUTY COSMETICS (NANTONG) CO., LTD.

No. 17, Xindong Road, Nantong Economic & Technological Development Area, Nantong City, Jiangsu Province, China

This is to certify that the below Scope of the captioned facility has been assessed by Intertek and found to be in compliance with the requirement of GMPC with reference to: **ASEAN GUIDELINES FOR COSMETIC GOOD MANUFACTURING PRACTICE (2003).**

Scope of Registration

Manufacturing of general liquid unit, including gel products, hair care & cleansing products and skin care liquid products

Manufacturing of cream & lotion unit, including hair care products and skin care & cleansing products

Date of Issue: Jul 27, 2017

Date of Renewal: Jul 26, 2020

Certification Number: SZ1707E5





Authorized by

Intertek

Certification Administration Centre Intertek Testing Services

Stuck Logo

Stuck Logo

1st year

Stuck Logo 2nd year

This certificate is valid as long as it bears a proper and authentic Intertek's Laser Logo dedicated for the year of initial certification and after satisfactory annual surveillance.



认证证书

科思美碧优蒂化妆品(南通)有限公司 中国江苏省南通经济技术开发区新东路17号

经Intertek评估,符合以下GMPC要求: 欧洲理事会颁布的《化妆品良好操作规范指南》(1995)

认证范围

生产一般液态单元,包括啫喱类、护发清洁类和护肤水类 生产膏霜乳液单元,包括护发类和护肤清洁类

Authorized by

发证日期: Jul 27, 2017

有效日期: Jul 26, 2020

证书编号:SZ1707E4





Certification Administration Centre

Certification Administration Centro Intertek Testing Services

贴上标志 初次审核

首次年度评审

贴上标志

贴上标志 二次年度评

初次审核及每次年度评审合格后,证书上会 附有 Intertek 激光标志,以证明证书有效。



Certificate of Registration

COSMO BEAUTY COSMETICS (NANTONG) CO., LTD.

No. 17, Xindong Road, Nantong Economic & Technological Development Area, Nantong City, Jiangsu Province, China

This is to certify that the below Scope of the captioned facility has been assessed by Intertek and found to be in compliance with the requirement of GMPC with reference to: **GUIDELINES FOR GOOD MANUFACTURING PRACTICE OF COSMETIC PRODUCTS (1995) PUBLISHED BY COUNCIL OF EUROPE.**

Scope of Registration

Manufacturing of general liquid unit, including gel products, hair care & cleansing products and skin care liquid products

Manufacturing of cream & lotion unit, including hair care products and skin care & cleansing products

Date of Issue: Jul 27, 2017

Date of Renewal: Jul 26, 2020

Certification Number: SZ1707E4



Authorized by



Stuck Logo

Initial Audit

Stuck Logo

1st year

Certification Administration Centre Intertek Testing Services

> Stuck Logo 2nd year

This certificate is valid as long as it bears a proper and authentic Intertek's Laser Logo dedicated for the year of initial certification and after satisfactory annual surveillance.

Intertek



认证证书

科思美碧优蒂化妆品(南通)有限公司中国江苏省南通经济技术开发区新东路17号

经Intertek评估,符合以下GMPC要求: 美国食品和药品管理局颁布的《化妆品良好操作规范指南》(2008)

认证范围

生产一般液态单元,包括啫喱类、护发清洁类和护肤水类 生产膏霜乳液单元,包括护发类和护肤清洁类

Authorized by

发证日期: Jul 27, 2017

有效日期: Jul 26, 2020

证书编号:SZ1707E3





Certification Administration Centre Intertek Testing Services

贴上标志初次审核

首次年度评 审

贴上标志

贴上标志 二次年度评 审

初次审核及每次年度评审合格后,证书上会 附有 Intertek 激光标志,以证明证书有效。



Certificate of Registration

COSMO BEAUTY COSMETICS (NANTONG) CO., LTD.

No. 17, Xindong Road, Nantong Economic & Technological Development Area, Nantong City, Jiangsu Province, China

This is to certify that the below Scope of the captioned facility has been assessed by Intertek and found to be in compliance with the requirement of GMPC with reference to: COSMETIC GOOD MANUFACTURING PRACTICE GUIDELINES (2008) PUBLISHED BY U.S. FOOD AND DRUG ADMINISTRATION.

Scope of Registration

Manufacturing of general liquid unit, including gel products, hair care & cleansing products and skin care liquid products

Manufacturing of cream & lotion unit, including hair care products and skin care & cleansing products

Date of Issue: Jul 27, 2017

Date of Renewal: Jul 26, 2020

Certification Number: SZ1707E3





Authorized by

Intertek

Certification Administration Centre Intertek Testing Services

Stuck Logo

1st yea

Stuck Logo

Stuck Logo

2nd year

This certificate is valid as long as it bears a proper and authentic Intertek's Laser Logo dedicated for the year of initial certification and after satisfactory annual surveillance.

The approval is subject to the organization maintaining the system in accordance with Intertek's rules and regulations for certification. Current status and details of the assessment result are updated on the website http://intertek.com.cn/certification.